
 
Van: Voorzitter SDV Barneveld   
Verzonden: maandag 11 december 2023 21:57 
Aan: Griffie <griffie@barneveld.nl> 
Onderwerp: Brief van SDVB inz. Raadsvoorstel Uitbreiding Sportpark ' Norschoten'. 
 
Geachte Burgemeester en Wethouders en Leden van de Gemeenteraad Barneveld  

Op woensdag 13 december staat op de agenda van de Raad ter besluitvorming het voorstel 
van College van B&W inzake “Financiële uitbreiding sportpark Norschoten voor SDVB”.  In de 
gevraagde beslissing die voorligt staat in punt 4; “de verantwoordelijkheid voor de overige 
50% (€190.695)" bij SDVB neer te leggen. Daarbij met de vereniging SDVB in gesprek te 
blijven om naar oplossingen te zoeken hoe het resterend benodigd budget gefinancierd kan 
worden dan wel het project anders te definiëren (fasering op onderdelen/bezuinigingen)”.  

De formulering van dit beslispunt blijkt voor verschillende interpretaties vatbaar. Daarom 
willen wij u via dit schrijven nogmaals expliciet op wijzen wat SDVB bereid is te doen en 
waar zij verantwoordelijkheid voor kan en wil dragen.  

SDVB is nog altijd in goed overleg met het projectteam bezig om te onderzoeken hoe het 
project goedkoper uitgevoerd kan worden. Dit zijn vruchtbare gesprekken. Daarbij worden 
over en weer voorstellen gedaan en opties uitgezocht. Het ziet er naar uit dat wij tot 
overeenstemming kunnen komen en zonder in te leveren op het uiteindelijke plan de kosten 
kunnen verlagen.  

SDVB zal zich blijvend inzetten om voorstellen te doen tot kostenbesparingen zonder in te 
leveren op het plan oa door SDVB een aantal werkzaamheden zelf uit te laten voeren.  

SDVB kan en zal geen verantwoordelijkheid nemen voor EUR 190.695. Met andere woorden, 
mocht het project toch hoger uitpakken dan kan er geen beroep gedaan worden om dit gat 
te dichten met geldelijke middelen van SDVB.  

SDVB zal geen financiële bijdrage leveren aan deze uitbreiding. Dat kan ook niet omdat 
SDVB geen verenigingsgeld zal steken in zaken die niet eigendom zijn van de vereniging. 
Bovendien hebben wij geen controle over de keuze die gemaakt worden.  

Het eventuele gat zal financieel in alle gevallen door de gemeente gedicht moeten worden. 
Wel hebben wij vertrouwen dat het mogelijk is om het gat te dichten op basis van 
gezamenlijk overleg. Maar wij willen in geen geval een financieel ‘zwaard van Damocles’ 
boven ons hebben hangen.  

Wij willen u daarom dringend verzoeken het raadsvoorstel aan te passen zodat duidelijk 
wordt dat SDVB in geen geval een financiële bijdrage zal leveren.  

In elk geval zou in het voorstel opgenomen kunnen worden dat er reeds circa EUR 160.000 
gevonden is om kosten te verlagen waarmee het gat nog slechts EUR 30.000 is.  

Tot slot willen wij u danken voor de constructieve gesprekken en de werkwijze van het 
projectteam. Wij geloven dat we hier gezamenlijk een goed voorstel doen voor een mooie 
uitbreiding voor de inwoners van Barneveld die in teamverband willen voetballen.  

Wij zien uit naar verdere samenwerking om dit plan daadwerkelijk mogelijk te maken. 
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